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• Puutsa talu müüb kogu oma veise toodangu Liivimaa Lihaveisele va.
tõuloomad

• Hetkel farmis 45 amme, punased angused, simmentalid ja ristandid

• Kastreerime noored isasloomad, selleks et neid koos lehmikutega
karjatada püsi– ja looduslikel rohumaadel

• Esimesel kohal on loomade ja karjamaa heaolu

• Samal ajal tegelen õpiringidega ja innovatsiooniklastriga



• Rohumaaveise kvaliteedikavaga on liitunud üle 100 farmi, millele ma 
loodan, lisaks ametlikule kvaliteedikontrollile olen aastatega süstida
sama meelsust rohumaaveisekasvatusest, mis on minul isiklikult

• Mahedalt ja jätkusuutlikult majandada lihaveistestega rohumaid

• Alates mullast, millel kasvab karjamaarohi kuni lõpptarbijani, kes sööb
meie liha







• Hetkel on keerulised ajad kogu veiselihaturul

• Mahe, kui kvaliteedimärk ei anna eeliseid veiseliha
turundamisel

• Veganlus ja pooltõed mõjutavad veiselihaturgu

• Loomade heaolu on tarbijale olulisem kui mahetoit

• Kui me ise ei tee teavitustööd, siis teevad seda teised ja see 
pilt, mis ka maheloomakasvatusest maalitakse pole alati
tõene



• On vist ajastu märk, et konflikte on kõikjal palju

• Farmer tunneb, et teda kontrollitakse liialt ning meetmed
mida rakendatakse, eeldavad ette, et me oleme petised

• Tarbija ja riik räägib “kontrolli tõhustamise vajadusest”



TULEVIK

Liha tarbimine jätkuvalt väheneb.

Meie sõnum oleks, et sööge
vähem aga kvaliteetsemat liha. 

Liha, mille kasvamisel
ökoloogiline jalajälg on väike, 
neutraalne. 

Mille kasvamine on toonud kaasa
loodusliku mitmekesisuse
suurenemise või hoidmise.



TÄNAN TÄHELEPANU 
EEST!


